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Voorstel

Het Veiligheidsberaad wordt gevraagd:
> Kennis te nemen van het initiatief ‘Fieldlab evenementen’;

> Het viertal vragen uit deze notitie te bespreken:

o Wl het Veiligheidsberaad aandachtspunten meegeven voor het

Bewindsliedenoverleg van 13 november a.s.?

o Hoe kijkt het Veiligheidsberaad aan tegen het bieden van perspectief richting de

maatschappij en de evenementensector d.m.v. het op korte termijn organiseren

van testevents?

o Hoe kijkt het Veiligheidsberaad aan tegen het organiseren van gecontroleerde

heropening van 25 restaurants om te leren hoe beoogde maatregelen en

protocollen in de praktijk werken?

o Op welke manier kunnen de vervolgstappen het beste met de veiligheidsregio’s

verder worden afgestemd?

Onderwerp: Fieldlab evenementen

Aanleiding
In de vergadering zal de staatsecretaris van Economische Zaken en Klimaat (EZK) een

toelichting geven over het zgn. initiatief Fieldlab evenementen. Het doel is om het

Veiligheidsberaad te informeren over het plan hoe onderzocht kan worden op welke wijze in de

komende periode evenementen op een veilige en verantwoorde manier georganiseerd kunnen

worden (in het kader van Covid-19) en welke stappen hiertoe ondernomen moeten worden.

Tevens zal het Veiligheidsberaad geinformeerd worden over initiatief Fieldlab Horeca.

Toelichting
FieldLab Evenementen

Sinds de zomer is het Kabinet in overleg met de evenementensector om te bezien of erin 2021

weer perspectief kan worden geboden. Hiervoor heeft de sector, in samenwerking met de

wetenschap, een plan gemaakt hoe in het kader van Covid-19 veilig en verantwoorde

evenementen (in de volle breedte, zoals festivals, sportevents, zakelijke congressen, theater,

kermissen, etc.) kunnen worden georganiseerd. Hiervoor is een onderzoeksprogramma

opgericht (een zgn. Fieldlab) door de sector, waarin al deze partijen in samenwerken. Ook de

veiligheidsregio’s zijn hierin vertegenwoordigd.

Diverse wetenschappers' zijn bij dit plan betrokken en hebben hiervoor samen met onder

andere de TU Delft, TU Twente en TNO een onderzoeksopzet aangeleverd (zie bijlage a). Op 7
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oktoberjl. zijn de uitgangspunten in een Bewindsliedenoverleg op Rijksniveau hiervan

besproken. Eén van de belangrijkste conclusies is dat enkele testevents moeten worden

georganiseerd om de praktische toepassing van enkele preventieve maatregelen te testen.

Gezien de huidige situatie heeft het Kabinet het RIVM gevraagd om dit plan van een advies te

voorzien. Op 13 november a.s. zal het Kabinet hierover een besluit nemen. De sector heeft

hiervoor enkele concrete testlocaties voorgesteld. De betrokken veiligheidsregio’s hebben

hierover een verzoek ontvangen of men bereid is dat toe te staan. Het betreft de

veiligheidsregio’s Amsterdam-Amstelland, Utrecht, Brabant-Zuidoost, Gelderland-Zuid en

Flevoland.

Voor de veiligheidsregio’s zal het plan het volgende moeten opleveren:

> Een onderbouwing op voor een praktische toetsingskaders, gekoppeld aan de routekaart.

De onderbouwing is erop gericht dat per type event duidelijk is welke set van preventieve

maatregelen minimaal noodzakelijk zijn en een bandbreedte voor de bezettingsgraad van

een event afgezet tegen het risicoprofiel uit de routekaart.

> Erwordt een “stopknop” ontwikkeld waardoor via een monitorings- en evaluatieprogramma

impact van events op Covid-19 in de gaten kan worden gehouden.

> De overheid biedt de zowel de sector als de maatschappij weer perspectief en zorgt ervoor

dat de druk afneemt bij de handhaving en toezicht, doordat illegale feesten minder vaak

zullen voorkomen.

> Een onderzoeksopzet voor de diverse testevents waarbij het gevaar voor de

volksgezondheid zo klein mogelijk is gemaakt.

Nb. ledereen wordt vooraf getest, OV-reizen ontraden en het betreft +/- 5 a 6 locaties.

Vragen

De volgende vragen zullen in de vergadering ter sprake komen:

1. Wil het Veiligheidsberaad aandachtspunten meegeven voor het Bewindsliedenoverleg van

13 november a.s.?

2. Hoe kijkt het Veiligheidsberaad aan tegen het bieden van perspectief richting de

maatschappij en de evenementensector d.m.v. het op korte termijn organiseren van

testevents?

3. Hoe kijkt het Veiligheidsberaad aan tegen het organiseren van gecontroleerde heropening

van 25 restaurants om te leren hoe beoogde maatregelen en protocollen in de praktijk

werken?

4. Op welke manier kunnen de vervolgstappen het beste met de veiligheidsregio’s verder

worden afgestemd?

De bedoeling is dat, na het advies van het RIVM (9 november) en bespreking in het

Bewindsliedenoverleg (13 november) in de maand december testevents zullen plaatsvinden. De

periode erna worden de uitkomsten geanalyseerd en omgezet naar concrete handvatten.

FieldLab Horeca

Een (gedeeltelijke) heropening van de horeca zal zorgvuldig moeten plaatsvinden. Het is

daarom verstandig om het effect van richtlijnen en maatregelen in de praktijk te toetsen in een

Fieldlab-omgeving, om te beginnen voor eetgelegenheden. Aspecten als gedrag en naleving

kunnen daarbij meegenomen worden. De uitkomsten van dit FieldLab kunnen weer leiden tot

het verfijnen van het maatregelen en richtlijnen. Momenteel wordt er door de horecasector en

MKB-NL gewerkt aan een onderzoeksvoorstel voor het opstarten van een FieldLab voor

eetgelegenheden. Een FieldLab voor eetgelegenheden zou een eerste concrete stap zijn. Als
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dat een goede aanpak blijkt kunnen ook andere segmenten in de horeca op die manier worden

onderzocht.

Bijlagen
a) Memo Pilots voor Low-Contact Events.

3/3


